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Vážený pane,

dne 8.2.2021 jsme obdrželi Vaši žádost o poskytnutí informace:

„V souladu s informačním zákonem žádám:

1. Dne 16.12. 2020 řekl tajemník pan Jan Socha na jednání zastupitelstva, že budou

vitríny (ČSSD a ODS) vyhlášeny ve ztrátách a nálezech. Dosud jsem si ničeho

takového vyvěšeného nevšiml. Prosím, pošlete mi danou vývěsku a uveďte kdy tak

bylo učiněno & do kdy se mohou "majitelé" hlásit.

Podle zákona č. 106/1999 Sb.„ § 2 odst. (4) Povinnost poskytovat informace se netýká

dotazů na. názory budoucí rozhodnutí a vytváření nových informací.

2. Pan Jan Dvořák donesl na úřad dokument, ze kterého je patrné, že vitrinu u Hrušky

vybudovala místní organizace ČSSD. On 2 pozice tehdejšího předsedy místní

organizace požádal o vyjádření různé instituce o povolení. Doložte mi, prosím, že

vybudování vitríny bylo povoleno MOb Ostrava-Hrabová. Nachází se tato informace

na úřadě nebo to je černá stavba?

Tato infomiace se na UMOb nenachází.

3. V bodě dva uvádím, že pan Dvořák nechal pro MO ČSSD zřídit vitrinu a doložil

pouhý souhlas jednoho povinného subjektu. Takto to doložil pan Dvořák paní

Matuštíkově. Spolek Zelená Hrabová doložil společně s hasiči prohlášení okresního

výboru ČSSD (nadřízený orgán MO ČSSD v Hrabové), že se vitrín vzdává ve

prospěch hasičů a Zelené Hrabové. Úřad tvrdí, že Jan Dvořák doložil, že je vlastníkem

vitrín. Zašlete mi prosím dokument, který se ke mně dosud pravděpodobně nedostal,

kde prokazuje pan Dvořák, že je vitrína v jeho vlastnictví (fyzické osoby) a že se o

vitrinu roky staral).

Tento dokmnent se na UMOb nenacházh

4. Již se starosta prosím veřejně omluvil pani Ziobrove' za nevhodné chování šéfredaktora

Jana Dvořáka, které mi jako zastupiteli nahlásili občané? V souvislosti s nástěnkami
vtrhl šéfredaktor Jan Dvořák do kanceláře paní Ziobrové a třískal do nábytku, Že to tak

 



nenechá a že bude paní Ziobrovou žalovat, že mu chce vzít nástěnku ČSSD. Toto jsem

si ověřil u dvou úředníků a potvrdili mi, že se tak stalo. Když se veřejně starosta

chystá omluvit za to, že tajemník a šéfredaktor ukradli fotky pro Hrabovské listy, tak

by se měl starosta omluvit i za toto chování tajemníka (který šéfredaktora kryje) a

šéfredaktora, který se chová agresivně, zastrašuje podřízené tajemníka a jedná jako

nadřízený všem úředníkům, protože je šéfredaktor. Omluvil se za toto chování a

nekonání tajemníka náš pan starosta?

Pokud se tento incident stal? vedeni ol'ivodu o něm nikdo neinformoval & lng. Ziobrova

žádnou omluvu nevyžadcwala.

Zpracováno z podkladů stanovisek zaměstnanců ÚMOb.

Ing. Jana Falcova

vedoucí odboru stavebně správního

zastupující tajemníka ÚMOb

Hrabová


